
1 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XXIV/2020 

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO 

 

z dnia 16 grudnia 2020 r. 

 

 

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w sali numer 19 Urzędu Miasta przy  ul. 

Wolności 18  w Wąbrzeźnie i trwała od godz. 14.00 do godz. 16.30. 

 

Ad 1 

     Otwarcia XXIV sesji Rady Miasta Wąbrzeźno dokonała jej Przewodnicząca pani 

Aleksandra Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie 

z art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, obrady będą 

transmitowane  i utrwalone za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Poinformowała, że XXIV sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbędzie się w trybie zdalnym z 

wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 

Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno, Burmistrza Wąbrzeźna pana 

Tomasza Zygnarowskiego, Zastępcę Burmistrza pana Wojciecha Trzcińskiego, panią Mariolę 

Frankowską Skarbnika Miasta, panią Dorotę Stempską Sekretarz Miasta, panią Monikę 

Kochowicz Radcę Prawnego Urzędu Miasta, Panią Annę Wróblewską Dyrektor MOPS, Panią 

Dorotę Gumułę Dyrektor WCPTiIS, pracowników Urzędu Miasta, a także mieszkańców, 

oglądających obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej. 

 

 

Ad 2 

    Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności, stwierdziła quorum. Oznajmiła, 

że w obradach uczestniczy 12 radnych.  

 

 Ad 3 

    Pani Aleksandra Basikowska poinformowała, że na adres poczty elektronicznej został 

wysłany Protokół nr XXIII/2020 sesji w dniu 25 listopada 2020 r. Protokół wysłany został 

w wersji edytowanej z możliwością wprowadzenia poprawek. Jeśli nie ma uwag uważam, 

że Protokół Nr XXIII/2020 został przyjęty. 
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Ad 4 

    Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Miasta. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2020-2032. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2020 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu miasta na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 

cywilnoprawnym z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z 

dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie 

umowy najmu mieszkania w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji, liczby 

punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich określenia        

w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów przedszkolnych 

i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto 

Wąbrzeźno. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr X/63/19 z dnia 10 lipca 2019 r. w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów             

i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                                   

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2021 

rok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

Mieszkańców Miasta Wąbrzeźno na lata 2021-2025. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 2021 

rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta Wąbrzeźno 

na 2021 rok. 

18. Zapytania i wolne wnioski. 

19. Zamknięcie XXIV sesji Rady Miasta. 

Ad 5 

  Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za okres od 

22 października 2020 roku do 15 grudnia 2020 roku. – załącznik nr 1. 

Ad 6 

   Przewodnicząca Rady oznajmiła, że wszystkie złożone na XXIV sesję Rady Miasta 

Wąbrzeźno projekty uchwał zostały przedstawione i omówione podczas wspólnego 

posiedzenia wszystkich komisje Rady Miasta, które odbyło się w dniu 14 grudnia br.                       

o godzinie 14.00. Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość.  

    Pan Tomasz Zygnarowski (Burmistrz Wąbrzeźna) poinformował, że na podstawie art. 232 

ustawy o finansach publicznych dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej            

w zakresie planowanego wykonania dochodów i wydatków budżetu w roku 2020. Zmiana 

proponowana na 16 grudnia 2020 r. obejmuje też dane prezentowane w załączniku 

Przedsięwzięć. 

Załącznik przedsięwzięć zmienia się głownie w następujących pozycjach: 

 1) utworzenie przystani sportów wodnych w Wąbrzeźnie, zmiana wynika z konieczności 

przebudowy kanalizacji w ramach realizowanego zadania na kwotę 33.000,00 zł, zwiększa się 

udział środków własnych w realizowanym projekcie, 

2)  wprowadzenia zmiany w projekcie instalacji urządzeń OZE na obiektach mieszkańców 

miasta zgodnie z aktualnymi wyliczeniami kwota ogółem zmniejszenia planowanego 

wydatku to 766.614,00 zł w tym w 2020 roku 3.000,00 zł,  

3) rewitalizacja zdegradowanych części miasta Wąbrzeźno polega na zwiększeniu wydatku 

własnego na wykonanie niezbędnych przyłączy energetycznych na Parku Podzamczu             

o kwotę 33.000,00 zł. 

   Zmiany w WPF zostały uwzględnione w planowanej zmianie budżetu na 16.12.2020 r. 

Uchwała Nr XXIV/155/20 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Wąbrzeźno na lata 2020-2032 został podjęta jednogłośnie 

przy 12 głosach „za” – załącznik nr 2. 
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Ad 7 

  Pani Mariola Frankowska (Skarbnik Miasta) przekazała, że zmiany budżetu miasta na 2020 

rok przedstawiają się następująco: 

1) Zmiany ujęte w planie dochodów zmniejszają budżet o  kwotę łączną 108.300,00 zł                      

i dotyczą:  

- zwiększenia dochodów własnych w drobnych kwotach o kwotę łączną 88.752,74 zł głownie        

z tytułu przewidywanego wyższego wykonania w: 

 Różnych dochodach w gospodarce komunalnej i wpływy z opłat za trwały zarząd 

razem 8.000,00 zł, 

 Wpływach z kar i odszkodowań  2.000,00 zł, 

 Odsetkach od podatków 3.000,00 zł, 

 Zajęciu pasa drogowego i PSP 50.000,00 zł, 

 Wpływach z różnych rozliczeń 1.000,00 zł, 

 Wpływach z Wydzielonych rachunków dochodów własnych 21.000,00 zł, 

 WCPTiIS z tytułu otrzymanej darowizny 3.000,00 zł, 

-  zmniejszenia planowanych wpływów z tytułu spadków i darowizn w Urzędzie Miasta o 

kwotę 8.000,00 zł, sytuacja związana z pandemią spowodowała, że w przeciwieństwie do lat 

ubiegłych  kiedy to występowały darowizny dla gminy od przedsiębiorców, banków, w 2020 

roku nie było takich wpływów, 

- zmniejszenia kwoty planowanej w podatku od nieruchomości w związku z dokonanymi 

umorzeniami o 100.000,00 zł, w wyniku sytuacji pandemicznej w 2020 roku, 

-  zmniejszenia dochodów z tytułu opłaty adiacenckiej o 86.300,00 zł w związku z 

zawyżonym planem budżetowym na 2020 rok, 

- zmniejszenia wpływów z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego we 

własność     o  kwotę 2.000,00 zł,  

- zwiększenie subwencji o kwotę 76.440,00 zł ze środków rezerwy subwencji ogólnej na 

podstawie decyzji Ministra Finansów, Funduszy i Polityki Regionalnej ST3.4751.10.2020, 

- zmniejszenie udziałów w podatku CIT  o kwotę 76.440,00 zł, w związku z tym że kwota 

planowana nie zostanie wykonana na co bezpośredni wpływ ma sytuacja panującej pandemii 

przekładająca się na osiągane dochody przez przedsiębiorców.    
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2) Zmiany ujęte w  planie wydatków zmniejszają  budżet łącznie o kwotę  108.300,00 zł                  

i dotyczą głownie pozycji, które na koniec roku nie zostały wykonane lub będzie brakować 

planu na końcowe płatności: 

- zwiększenie na wynagrodzenia w oświacie SP nr 2 i SP nr 3- 206.970,00 zł, zmniejszenia             

w oświacie przeznaczone na wynagrodzenia 135.180,00 zł, 

- przesunięcie wydatków w SP nr 3 i SP nr 2 z zakupów inwestycyjnych na wydatki 

inwestycyjne celem prawidłowego sklasyfikowania zadania łącznie na kwotę 69.720,00 zł,  

- zwiększenia wydatków w WCPTiIS z tytułu otrzymanej darowizny w kwocie 3.000,00 zł                

i zmniejszenia wydatków płacowych w związku z umorzeniem ZUS za marzec, kwiecień i 

maj w 50%,  

- zmniejszenia wydatków płacowych MOPS w związku z umorzeniem ZUS za marzec, 

kwiecień i maj w 50% za pracowników w kwocie 94.790,00 zł, w tym 2.000,00 przesunięcia   

w projekcie 75+ między wydatkami z tytułu umowy o pracę a wydatkami na umowy zlecenie, 

- wprowadzenia zmian w projekcie realizowanym przez MOPS pn. ”Kluby Samopomocy” 

między wydatkami ze środków unijnych i rządowych w kwocie 1.108,85 zł, 

- zwiększenie wydatków związanych z Rewitalizacją Góry Zamkowej o kwotę niezbędną na 

wykonanie przyłączy energetycznych na kwotę   29.520,00 zł, 

- zwiększenie wydatków na projekt Utworzenie przystani sportów wodnych o kwotę 

33.000,00 zł na przebudowę kanalizacji na terenie amfiteatru i plaży, 

(Dwa powyższe zadania zaplanowane były w części jako odrębne z rezerwy inwestycyjnej ale 

ponieważ są bardzo związane z realizowanymi projektami planuje się je jako własne przy 

realizacji powyższych projektu.)  

- zmniejsza się kwotę planowaną na przebudowę pomnika na Placu Jana Pawła II o 

9.090,00zł zadanie nie zostało zrealizowane ze względu na dużą złożoność tematu, 

- zmniejsza się o 3.000,00 zł planowane środki na projekt OZE dla mieszkańców Wąbrzeźna, 

- zwiększa się wydatki na odpis FŚS w MZUK po rozliczeniu rocznym zatrudnienia w kwocie 

12.963,49 zł, oraz przesuwa między paragrafami w ramach własnego planu 24.000,00 zł na 

wniosek Kierownika, 

- wprowadza się zmiany w wydatkach OSP w związku  wysokimi zobowiązaniami  za energię 

elektryczną w stosunku do roku 2019, 

- pozostałe drobne zmiany są niezbędne do funkcjonowania Urzędu Miasta i jednostek 

organizacyjnych gminy. 

   Pan Mateusz Lewański Radny Rady Miasta Wąbrzeźno dołączył do obrad XXIV sesji                

o godzinie 14.30. 
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Uchwała Nr XXIV/156/20 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2020 rok 

został podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” – załącznik nr 3. 

Ad 8 i Ad 9  

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że przedstawi i omówi  Radnym  Rady Miasta przy 

pomocy przygotowanej prezentacji multimedialnej jednocześnie dwa projekty uchwał: 

- projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Wąbrzeźno na lata 2021-2032, 

-  projekt uchwały w sprawie budżetu miasta na 2021 rok. 

Następnie Pan Tomasz Zygnarowski przedstawił przygotowaną prezentację multimedialną: 

 

GŁÓWNE ZAŁOŻENIA 

 Prognozowany średnioroczny wskaźnik cen towarów i usług konsumpcyjnych                  

w wysokości 101,8 % w stosunku do 2020 roku, 

 Realny wzrost przeciętnego wynagrodzenia w gospodarce narodowej w wysokości 

103,4 % w stosunku do 2020 roku, 

 Składka na Fundusz Pracy w wysokości 2,45% podstawy wymiaru składek na 

ubezpieczenie społeczne, 

 Najniższe wynagrodzenie w kwocie 2.800,00 zł, 

 Górne stawki podatków i opłat lokalnych na poziomie wyższym o 3,9 % w stosunku 

do 2020 roku. 

OPINIE 

 Pozytywna opinia RIO o projekcie budżetu Miasta Wąbrzeźno na 2021 rok – uchwała 

nr 3/P/2020 Składu Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej                           

w Bydgoszczy z dnia 25 listopada 2020 r.,  

 Pozytywna opinia RIO o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego                   

w projekcie  budżetu Miasta Wąbrzeźno na 2021 rok – uchwała nr 3/Dpr/2020 Składu 

Orzekającego Nr 14 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 25 

listopada 20202 r.,  

 Pozytywna opinia o projekcie budżetu Komisji Budżetu, Gospodarki, Budownictwa         

i Inwestycji oraz Ochrony Środowiska  z dnia 2 grudnia 2020 r. 

 

JEDNOSTKI I INSTYTUCJE 

OBJĘTE PROJEKTEM BUDŻETU 
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 Urząd Miasta 

 Szkoła Podstawowa Nr 2, Szkoła Podstawowa Nr 3,  

 Przedszkole Miejskie Bajka 

 Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

 Miejski Zakład Usług Komunalnych 

 Wąbrzeskie Centrum Profilaktyki, Terapii i Integracji Społecznej 

 Miejska i Powiatowa Bibliotek Publiczna 

 Wąbrzeski Dom Kultury 

 

Dochody 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

61 444 922 zł
bieżące

82%

13 677 316 zł
majątkowe

18%
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Wydatki  

 

 

Deficyt 3.200.00,00 zł 
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Struktura dochodów 
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1%
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3%
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8%

5 907 331 zł
administracja -

urząd
8%

2 166 427 zł
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Główne wydatki inwestycyjne 

 

 

Rewitalizacja Podzamcza 

KOSZT CAŁKOWITY – 4.575.600 ZŁ 

DOTACJA UE – 70 % - 3.189.922,65 ZŁ 

ŚRODKI WŁASNE – 30 % - 1.385.677,35 ZŁ  
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Główne wydatki inwestycyjne 

 

Utworzenie Przystani sportów wodnych 

KOSZT CAŁKOWITY – 4.670.281,70 ZŁ 

DOTACJA UE – 82 % - 3.799.067,71 ZŁ 

ŚRODKI WŁASNE – 18 % - 871.213,99 ZŁ  
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Przebudowa dróg gminnych – w trakcie 

Ul. Gen. Hallera i Żeromskiego – 1.904.615,26 zł (w 2021 r. do zapłaty 

952.307,63 zł z FIL) 

Ul. Legionistów – 663.013,28 zł (w 2021 r. do zapłaty 331.506,64 zł          

z FIL) 

 Przebudowa dróg gminnych – wnioski złożone do FDS 
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Ul. Jeziorna – 1.058.518,20 zł (w 2021 r. do zapłaty 524.259,10 zł z 

FDS) 

Ul. Grabowa i Osiedle Robotnicze – 1.896.996,78 zł  (w 2021 r. do 

zapłaty 947.698,39 zł z FDS)  

Ul. Kasztanowa, Wodna i Podzamcze – 1.042.333,12 zł  (w 2021 r. do 

zapłaty 520.366,56 zł z FDS)  

Modernizacja oświetlenia ulicznego RPO 

KOSZT CAŁKOWITY – 329.452,11 ZŁ 

DOTACJA UE – 80 % - 260.657,68 ZŁ 

ŚRODKI WŁASNE – 20 % - 68.794,43 ZŁ  

Modernizacja oświetlenia ulicznego Energa  

KOSZT CAŁKOWITY – 1.564.560 ZŁ 

Rata roczna (2/8) – 205.740 ZŁ 

Oszczędność po 8 roku – 195.019 zł  

Ścieżka pieszo-rowerowa do osiedla RW TBS  

KOSZT CAŁKOWITY – 229.763,85 ZŁ 

DOTACJA UE – 85 % - 195.308,62 ZŁ 

ŚRODKI WŁASNE – 15 % - 34.455,23 ZŁ 

Instalacja urządzeń OZE na budynkach indywidualnych   

KOSZT CAŁKOWITY – 1.336.386 ZŁ 

DOTACJA UE – 54 % - 617.100 ZŁ 

Wpłaty mieszkańców – 46 % - 719.286 ZŁ  

Dokapitalizowanie spółki RW TBS – 1.000.000 zł 

Rezerwa inwestycyjna – 500.000 zł 

Inwestycje MZUK – 114.225,86 

 

 

 

 

 

Finanse Miasta 2011-2021 
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• Zadłużenie w stosunku 2018 do 2021 rośnie o 2,14 mln zł 

• procentowe zadłużenia spada o 7,33 % 

• W latach 2019-2021 zrealizujemy inwestycje za 30,7 mln zł 

• Na Inwestycje w latach 2019-2021 pozyskujemy dotacji za 21,1 mln zł 

 

    Przewodnicząca Rady Miasta podziękowała Burmistrzowi Wąbrzeźna za przedstawioną 

prezentację oraz informacje i dane dotyczące budżetu miasta na 2021 rok oraz Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032. 
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Pan Maciej Murawski Radny Rady Miasta Wąbrzeźno dołączył do obrad XXIV sesji                       

o godzinie 15.15. 

Uchwała Nr XXIV/157/20 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2021-2032 został podjęta jednogłośnie przy 14 głosach 

„za” – załącznik nr 4. 

 

Uchwała Nr XXIV/158/20 w sprawie budżetu miasta na 2021 rok został podjęta 

jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 5. 

 

Ad 10 

  Pani Mariola Frankowska (Skarbnik Miasta) poinformowała, że należy w podstawie prawnej 

projektu uchwały dokonać pomyłki pisarskiej tj. zapisano: „art. 18 ust. 1” a należy zapisać 

prawidłowo: „art. 18. ust.2”.  

Następnie Pani Mariola Frankowska przekazała, że zgodnie z art. 59a ustawy z dnia 27 

sierpnia 2009 r. o finansach publicznych organ stanowiący jednostki samorządu 

terytorialnego może,    w drodze uchwały, postanowić o niedochodzeniu należności z tytułu 

rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust. 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 2013 r. o 

przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach – jeżeli jej kwota jest równa 

świadczeniu pieniężnemu                       w rozumieniu tej ustawy albo większa od tego 

świadczenia. 

    Wysokość rekompensaty wynikająca z art. 10 ust. 1 pkt 1 wynosi 40 euro, a jej 

równowartość ustalana jest przy zastosowaniu kursu średniego euro ogłoszonego przez 

Narodowy Bank Polski ostatniego dnia roboczego miesiąca poprzedzającego miesiąc, w 

którym świadczenie pieniężne stało się wymagalne. Zdarzają się sytuacje, że równowartość 

należności z tytułu rekompensaty jest równa albo nawet większa od należności głównej. W 

takich przypadkach żądanie rekompensaty postrzegane jest jako działanie zbyt restrykcyjne. 

   Biorąc pod uwagę, iż powyższa zmiana ustawy weszła w życie od 1 stycznia 2020 r. 

zasadnym jest aby zapisy uchwały dotyczyły zarówno transakcji handlowych zawartych 

począwszy od dnia 1 stycznia 2020 r. jak też przed dniem 1 stycznia 2020 r., jeżeli należność 

z tytułu rekompensaty stała się wymagana po dniu 1 stycznia 2020 r. z zastrzeżeniem, że 

uchwały nie stosuje się do rekompensat pobranych lub wyegzekwowanych do dnia wejścia w 

życie niniejszej uchwały. 

Uchwała Nr XXIV/159/20 w sprawie niedochodzenia należności o charakterze 

cywilnoprawnym z tytułu rekompensaty, o której mowa w art. 10 ust.1 pkt 1 ustawy 
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z dnia 8 marca 2013 r. o przeciwdziałaniu nadmiernym opóźnieniom w transakcjach 

handlowych został podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 6. 

Ad 11 

   Pan Tomasz Zygnarowski w związku z zaangażowaniem finansowym Gminy Miasto 

Wąbrzeźno w inwestycję realizowaną przez Regionalne Wąbrzeskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego Sp. z o. o. z siedzibą w Wąbrzeźnie  pn.: „Budowa budynku 

wielorodzinnego 24 lokalowego przy ul. Bp. J. Dantyszka 10 w Wąbrzeźnie pod wynajem”       

w ramach finansowania zwrotnego udzielonego  przez Bank Gospodarstwa Krajowego                 

w zakresie rządowego programu popierania budownictwa mieszkaniowego, wypełniając 

dyspozycję normy art. 8 ustawy z dnia 20 lipca 2018 r. o pomocy państwa w ponoszeniu 

wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania (Dz. U. z 2020 r. poz. 

551), Rada Miasta dążąc do umożliwienia mieszkańcom Gminy Miasto Wąbrzeźno 

skorzystania          z rządowego programu funduszu dopłat do czynszu ustala  zasady 

przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkania w ramach pomocy 

państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. 

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że projekt powyższej uchwały jest wynikiem pracy 

pracowników Urzędu Miasta oraz pracowników RW TBS, Radcy Prawnego Urzędu Miasta         

i radcy Prawnego RW TBS. Przekazał, że omawiany projekt uchwały zbiera w jeden 

dokument  wymogi ustawowe o pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych 

w pierwszych latach najmu mieszkania, a także ma celu ustalenie oczekiwań co do przyszłych 

najemców, określa warunki jakie należy spełnić aby ubiegać się o mieszkanie, określa kto 

będzie mógł się                   o mieszkanie ubiegać, jaka będzie kolejność przyznawania 

mieszkań itp. Zaznaczył, że podjęcie przez Radę Miasta powyższej uchwały spowoduje 

możliwość rozpoczęcia oficjalnego naboru oraz budowy przez RW TBS budynku 

wielorodzinnego. 

Pan Marian Świś Prezes RW TBS poinformował, że w drodze uzupełnienia wypowiedzi 

Burmistrza Wąbrzeźna chciałby dodać iż pomoc w postaci dofinansowania do czynszu za 

mieszkanie będzie możliwa przez okres 15 lat. Dodał, że kwota dofinansowania będzie na 

poziomie 30% wysokości czynszu za mieszkanie. Ponadto pomoc w dofinasowaniu do 

czynszu będzie uzależnione od dochodów danej rodziny.  

Uchwała Nr XXIV/160/20 w sprawie zasad przeprowadzania naboru wniosków o 

zawarcie umowy najmu mieszkania w ramach pomocy państwa w ponoszeniu wydatków 

mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania został podjęta jednogłośnie 

przy 14 głosach „za” – załącznik nr 7. 
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Ad  12  

   Pan Wojciech Trzciński Zastępca Burmistrza Wąbrzeźna przekazał, że Gmina Miasto 

Wąbrzeźno jest organem prowadzącym dla Przedszkola Miejskiego „Bajka” w Wąbrzeźnie 

oraz oddziały przedszkolne w Szkole Podstawowej nr 2 im. Jana Pawła II w Wąbrzeźnie oraz 

Szkole Podstawowej nr 3 im. Edmunda Wojnowskiego w Wąbrzeźnie. 

  Przekazał, że przepisy art. 131 ust. 4 ustawy z dnia 14 grudnia 2016 r. – Prawo oświatowe 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 910  z późn. zm.) obliguje organ stanowiący gminy do określenia 

kryteriów uwzględnianych na drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych  w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania 

przedszkolnego, a także punktów za spełnienie określonego kryterium  oraz dokumentów, które 

kryteria te potwierdzają. Dodał, że drugie etap postępowania rekrutacyjnego jest 

przeprowadzany, w przypadku równorzędnych wyników uzyskanych na pierwszym etapie 

rekrutacji lub jeżeli po zakończeniu pierwszego etapu postępowania rekrutacyjnego 

przedszkole nadal dysponuje wolnymi miejscami. 

   

Uchwała Nr XXIV/161/20 w sprawie ustalenia kryteriów drugiego etapu rekrutacji, 

liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz dokumentów niezbędnych do ich 

określania w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych i klas pierwszych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Wąbrzeźno został podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 8. 

 

Ad 13 

   Pan Wojciech Trzciński poinformował, że przedstawiona uchwała doprecyzowuje zasady 

przyznawania i pozbawiania stypendiów sportowych oraz nagród i wyróżnień. W porównaniu 

do poprzedniej Uchwały zaszło pięć zmian. Pierwszą z nich jest możliwość otrzymania 

stypendium za powołanie do kadry narodowej. Drugą zmianą jest wydłużenie terminu 

składania wniosków do 31 stycznia każdego roku. Trzecią zmianą jest informacja mówiącą        

w jakim miejscu w zasobach internetu znaleźć można wykaz Polskich Związków Sportowych. 

Czwartą zmianą, która obejmuje zarówno Załącznik nr 1 jak i Załącznik nr 2 jest mniejsza ilość 

niezbędnych danych osobowych do złożenia wniosku, a co za tym idzie wniosek jest łatwiejszy 

do wypełnienia. Piąta zmiana jest zmianą techniczną – dla bardziej przejrzystego zrozumienia 

regulaminu przez mieszkańców, „Załącznik nr 1 do Załącznika nr 1” zmienił nazwę na 

„Załącznik nr 2”. 
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  Oznajmił, że proponowany projekt Uchwały zawiera trzy zmiany o które prosili 

wnioskodawcy w poprzednim roku. Są to: informacja gdzie można znaleźć wykaz Polskich 

Związków Sportowych – ponieważ nie każdy organizator zawodów sportowych jest Polskim 

Związkiem Sportowym, a tylko zaświadczenie z Polskiego Związku Sportowego jest 

honorowane jako potwierdzenie osiągniętych wyników. Druga zmiana, a więc wydłużenie 

terminu składania wniosku z 10 stycznia na 31 stycznia pozwoli na lepsze przygotowanie 

dokumentów niezbędnych do aplikowania o świadczenie. Trzecia zmiana, która jest jak 

najbardziej słuszna, a poprzednia Uchwała tego nie przewidywała, to możliwość otrzymania 

stypendium za powołanie do kadry narodowej oraz możliwość otrzymania nagrody za 

powołanie do kadry wojewódzkiej. 

 

Uchwała Nr XXIV/162/20 zmieniająca uchwałę Nr X/63/19 z dnia 10 lipca 2019 r. w 

sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 

rodzajów i wysokości stypendiów sportowych, nagród i wyróżnień dla osób fizycznych 

został podjęta jednogłośnie przy 14 głosach „za” – załącznik nr 9. 

 

Ad 14 

   Pani Dorota Gumuła Dyrektor Wąbrzeskiego Centrum Profilaktyki Terapii i Integracji 

Społecznej poinformowała, że zgodnie z artykułu 41  ust. 2 ustawy z dnia 26 października 1982 

r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 10 ust. 3 ustawy             

z dnia 29 lipca   2005 r. o przeciwdziałaniu narkomani wynika, iż Rada Miasta zobligowana 

jest do corocznego uchwalania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii, uwzględniając cele operacyjne dotyczące 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii 

określone w Narodowym Program Zdrowia na lata 2016 – 2020. 

     Przedstawiony Radzie Miasta Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii  na 2021 rok stanowi połączenie i utworzenie 

integralnego programu i podstawę do realizacji zawartych w nim zadań. 

Radny Pan Sławomir Jabłoński o godzinie 15.45 opuścił obrady XXIV sesji Rady Miasta. 

Uchwała Nr XXIV/163/20 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki                    

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomani na 2021 rok  

został podjęta jednogłośnie przy 13 głosach „za” – załącznik nr 10. 
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Ad 15 

  Pani Dorota Gumuła Dyrektor Wąbrzeskiego Centrum Profilaktyki Terapii i Integracji 

Społecznej poinformowała, że na podstawie art. 30 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.                 

o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm) oraz art. 2 ust. 4 pkt. 1 ustawy 

z dnia 19 sierpnia 1994 r. o ochronie zdrowia psychicznego (Dz. U. z 2020 r. poz. 685) oraz 

Rozporządzenie Rady Ministrów z dnia 8 lutego 2017 r. w sprawie Narodowego Programu 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2017-2022 (Dz. U. z 2017 r. poz. 458) nakłada na 

samorządy gmin zadania upowszechniania wiedzy na temat zdrowia psychicznego, 

kształtowanie zachowań i stylów życia korzystnych dla zdrowia psychicznego, rozwijanie 

umiejętności radzenia sobie w sytuacjach zagrażających zdrowiu psychicznemu. Gminy mają 

obowiązek ustalić opracować  i realizować samorządowy program zdrowia psychicznego. 

    Przekazał, że Zarządzeniem Burmistrza Wąbrzeźna powołany został Zespół ds. opracowania 

Gminnego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego  Mieszkańców Miasta Wąbrzeźno na lata 

2021-2025, który będzie nadzorował w/w program. Źródłem finansowania programu będą 

środki własne uwzględnione w programach pomocy społecznej, profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i innych, których celem jest integracja osób i rodzin z grup 

szczególnego ryzyka.  

Radna Pani Anna Fabrykiewicz o godzinie 15.55 opuściła obrady XXIV sesji Rady Miasta. 

Uchwała Nr XXIV/164/20 w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego Mieszkańców Miasta Wąbrzeźno na lata 2021-2-25 został podjęta 

jednogłośnie przy 12 głosach „za” – załącznik nr 11. 

Ad 16 

   Przewodnicząca Rady Miasta Pani Aleksandra Basikowska przekazała, że  zgodnie z §44 ust. 

1 Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno (Dz. Urz. Woj. Kuj. Pom. z 2020 r. poz. 3792), Rada 

rozstrzyga sprawy należące do jej kompetencji w drodze uchwał. Ponadto zgodnie  z §10 ust. 

Statutu Gminy Miasto Wąbrzeźno, Rada działa w oparciu o plan pracy. 

  W związku z powyższym istnieje konieczność przyjęcia przez Radę Miasta Wąbrzeźno             

w drodze uchwał planu pracy na rok 2021. 

 

Uchwała Nr XXIV/165/20 w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno na 

2021 rok został podjęta jednogłośnie przy 12 głosach „za” – załącznik nr 12. 
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Ad 17 

  Pani Aleksandra Basikowska   oznajmił, że zgodnie z §54 ust. 4 pkt 2 Statutu Gminy Miasto 

Wąbrzeźno (Dz. Urz. Woj. Kuj. Pom. z 2020 r. poz. 3792) komisje sporządzają roczne plany 

pracy, których projekt przedkładają Radzie do zatwierdzenia w ostatnim kwartale 

poprzedzającym rok kalendarzowy.  

   W związku z powyższym istnieje konieczność przyjęcia przez Radę Miasta Wąbrzeźno              

w drodze uchwały planów pracy komisji na rok 2021. 

Uchwała Nr XXIV/166/20 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Miasta 

Wąbrzeźno na 2021 rok został podjęta jednogłośnie przy 12 głosach „za” – załącznik nr 

13. 

Ad 18 

   Pani Eleonora Orczykowska zwróciła się z prośbą o przeanalizowanie sytuacji na terenie 

osiedla Sienkiewicza. Wyjaśniła, że mieszkańcy osiedla zgłosili do rozważenie kwestię 

zlokalizowanego tam parkingu. Oznajmił, że powyższy parking został na początku i na końcu 

oznaczony tzw. liniami ciągłymi. Wyznaczenie tzw. ciągłych linii oznacza brak możliwości 

parkowania w tych miejscach pojazdów. Następnie pani Eleonora Orczykowska przekazała, że 

mieszkańcy proszą o rozważenie dopuszczenia w czasie weekendu możliwości parkowania 

pojazdów w miejscu tzw. ciągłych linii. Pozwoliłoby to na zwiększenie miejscy parkingowych 

na omawianym parkingu.  

    Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że należy pamiętać iż tzw. ciągłe linie są poziomymi 

znakami drogowymi, które trzeba respektować. Oznajmił, że wspólnie z Panią Marzanną 

Wiśniewską Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej oraz Panem 

Krzysztofem Grzybkiem Komendantem Straży Miejskiej przeanalizuje możliwość dokonania 

zmiany organizacji ruchu w kwestii parkingu wewnątrz osiedla Sienkiewicza.  

   Pan Mateusz Lewański zapytał Burmistrza Wąbrzeźna czy planowane na terenie Podzamcza 

boisko do „stritball” zostanie ogrodzone ? Następnie pan Mateusz Lewański zapytał kiedy 

zostanie zamontowana lampa oświetlenia drogowego na ulicy Królowej Jadwigi ? 

Następnie pan Mateusz Lewański przekazał, że w imieniu radnej Anny Fabrykiewicz chciałby 

zadać pytanie dotyczące możliwości utworzenia i wyodrębnieniu przy Dworcu Głównym PKP 

miejsca dla Taxi ?.  

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że w kwestii boiska do „striball” na Podzamczu należy 

rozważyć możliwość zamontowania tzw. piłko chwytu w celu zapewnienia bezpieczeństwa 
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osobom przebywającym w obrębie boiska. Oznajmił, że po zakończeniu inwestycji na 

Podzamczu należy wykonać częściowe lub całkowite ogrodzenie powyższego boiska.  

    Pan Tomasz Zygnarowski odnosząc się do kwestii lampy oświetlenia drogowego przy 

przejściu dla pieszych na ulicy Królowej Jadwigi przekazał, że aktualnie prowadzone są 

negocjacje z Energa-Oświetlenie w przedmiocie zwiększenia oferty oświetleniowej dla Gminy 

Miasto Wąbrzeźno poprzez dodanie nowych punktów oświetleniowych na terenie miasta. 

Oświadczył, że lampa oświetlenia drogowego na ulicy Królowej Jadwigi została ujęta w planie 

negocjacyjnym z Energa. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie jest w stanie dokładnie określić 

terminu zakończenia powyższych negocjacji oraz terminu montażu lampy na ulicy Królowej 

Jadwigi.  

    Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że w kwestii wyodrębnienia postoju Taxi na Dworcu 

Głównym PKP dokona wspólnie z pracownikami Urzędu Miasta analizy możliwości 

utworzenia miejsc dla taksówek. Zaznaczył, że należy rozważyć czy utworzenie miejsca dla 

Taxi przy Dworcu Głównym PKP będzie wymagało dokonania zmiany organizacji ruchu w 

tym miejscu.  

  Pani Aleksandra Basikowska przekazał, że w imieniu Radnego pana Marcina Lewickiego 

chciała zadać pytania dotyczące wyposażenia miejskich placówek oświatowych w tzw. maty. 

Dodała, że kwestia tzw. mat była poruszana podczas posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu i Rekreacji ? 

  Pan Wojciech Trzciński Zastępca Burmistrza poinformował, że tzw. maty zostały zamówione 

przez wszystkie placówki oświatowe funkcjonujące na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno.  

Pani Agnieszka Lepisz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 oznajmiła, że posiada informację iż 

zamówione tzw. maty w dniu 17 grudnia br., dotrą do placówki. 

   Pani Aleksandra Basikowska przekazała, że podczas wspólnego posiedzenia wszystkich 

Komisji Rady Miasta pan Tomasz Zygnarowski Burmistrz Wąbrzeźna poinformował, że 

Gmina Miasto Wąbrzeźno nie otrzymała żadnych środków z Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Następnie pani Aleksandra Basikowska zapytała Burmistrza Wąbrzeźna czy rzeczywiście 

Gmina Miasto Wąbrzeźno nie otrzyma żadnych pieniędzy rządowych w ramach powyższego 

funduszu ? 

  Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że w ramach Funduszu Inwestycji Lokalnych 

przeprowadzone zostały dwa nabory wniosków w przedmiocie przyznawania określonych 

środków. Pierwszy nabór dotyczył pomocy w zakresie walko z COVID 19 w ramach, którego 

wszystkie samorządy otrzymały określone środki  zgodnie z przyjętymi zasadami. Następnie 

pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że w ramach drugie naboru Gmina Miasto Wąbrzeźno 
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złożyła 14 wniosków na łączną kwotę 48.000.000,00 zł. Oświadczył, że po rozstrzygnięciu 

wniosków Gminy Miasto Wąbrzeźno nie otrzymała żadnych środków w ramach Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Dodał, że łącznie z Powiatu Wąbrzeskiego złożonych zostało wniosków 

na kwotę około 100.000.000,00 zł. Dofinasowanie otrzymała jedynie Gmina Książki na jeden 

wniosek na kwotę 1.200.000,00 zł.  

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że przedstawiciele samorządów zaniepokojeni są 

brakiem podania przyczyn dokonania oceny złożonych wniosków i do dnia dzisiejszego nie 

otrzymano żadnej odpowiedzi w kwestii określenia kryteriów oceny wniosków. Samorządowcy 

chcę poznać tzw. karty oceny merytorycznej złożonych wniosków w celu wyeliminowania 

ewentualnych błędów. Jednak nie otrzymano żadnych wyjaśnień ani też żadnych uzasadnień    

w przedmiocie przyznawania środków dla poszczególnych samorządów.  

   Pani Małgorzata Biewald oznajmiła, że w imieniu mieszkańców pragnie podziękować za 

poprawianie stanu bezpieczeństwa na chodniku zlokalizowanym wzdłuż ulicy Łabędziej 11. 

Dodała, że powyższy teren został wyrównany. Następnie pani Małgorzata Biewald przekazała, 

że mieszkańcy miasta zgłaszają kwestię problemu z funkcjonującymi w Strefie Płatnego 

Parkowania tzw. parkomatami, które nie chcę przyjmować wszystkich monet. 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że pracownicy MZUK dokonali wyrównania chodnika 

położonego wzdłuż ulicy Łabędziej.  

   Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że nie otrzymał wcześniej żadnej informacji dotyczącej 

wadliwego funkcjonowania tzw. parkomatów w obrębie Strefy Płatnego Parkowania. Dodał, 

że przekaże powyższe zgłoszenie pani Marzannie Wiśniewskiej Kierownik Wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w celu weryfikacji.  

   Pan Maciej Murawski poinformował, że w dniu 14 grudnia br. otrzymał drogą elektroniczną 

na pocztę e-mail anonimowy apel od mieszkańca Wąbrzeźna dotyczący bezpieczeństwa w ruch 

drogowym, poruszania się pojazdów prowadzonych przez tzw. Kurierów na ulicy Akacjowej    

i Bukowej 4. Następnie pan Maciej Murawski przekazał, że w powyższej kwestii rozmawiał       

z Prezesem osiedla Marysieńka. Dodał, że Prezes Spółdzielni Marysieńka potwierdził, że 

drogami wewnętrznymi na osiedlu rzeczywiści porusza się duża ilość pojazdów dostawczych 

kierowanych przez Kurierów dostarczających różnego rodzaju przesyłki.  

   Pan Maciej Murawski przekazał, że pracownicy Spółdzielni Marysieńka w współpracy              

z Strażą Miejską przy pomocy kamer monitoringu będą starli się wyeliminować przypadki 

naruszania przepisów ruchu drogowego przez kierujących pojazdami dostarczającymi 

przesyłki kurierskie. Następnie pan Maciej Murawski zwrócił się z prośba do mieszkańców 

osiedla Marysieńka aby ograniczyć przypadki naruszania przepisów ruchu na drogach 
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wewnętrznych. Ponadto poprosił aby mieszkańcy korzystający z przesyłek kurierskich 

powiadamiali dostawców paczek o obowiązujących na terenie osiedla przepisach ruchu i nie 

narażali ich na dodatkowe koszty związane z otrzymaniem ewentualnej grzywny.  

   Pan Maciej Murawski poinformował, że Prezes Spółdzielni Marysieńka chciałby wspólnie     

z władzami miasta rozważyć możliwość zamontowania dodatkowych kamer monitoringu              

i proponuje ustalenie terminu spotkania z Burmistrze Wąbrzeźna w celu omówienia 

szczegółów. 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że powiadomi Komendanta Straży Miejskiej aby 

skontaktował się w kwestii kamer monitoringu z Prezesem Spółdzielni Marysieńka.  

   Pani Aleksandra Basikowska:  „Proszę Państwa minął kolejny rok pracy Rady Miasta jest to 

nasza ostatnia sesja w tym nie łatwym dla wszystkich roku Pandemia koronawirusa 

pokrzyżowała nam wiele planów, przewartościował wiele spraw i pomysłów. Szczęśliwie 

dobrnęliśmy jednak do końca roku po mimo, że od jakiegoś czasu spotykamy się tylko zdalnie 

tak odbywają się nasze Komisje i sesje. Dziękuję Państwu wszystkim Radnym za ten kolejny 

rok wspólnej pracy za aktywność i inicjatywę, Panom Burmistrzom dziękuję za współpracę za 

rozmowy na tematy ważne dla rozwoju miasta za realizowanie naszych wniosków                            

i wsłuchiwanie się w nasze propozycje za pomoc i wsparcie, dziękuję także pracownikom 

Urzędu, Kierownikom Wydziałów, Pani Skarbnik, Pani Sekretarz i Pani Radcy Prawnej 

Urzędu. 

   Szczególne słowa podziękowania kieruję pod adresem Pana Jarosława Niedbały który jeszcze 

przed chwilą tutaj obok mnie siedział ale musiał wyjść na chwilę który prowadzi nasze Biuro 

Rady, dzięki jego profesjonalizmowi przez cały ten rok nasza praca przebiegała sprawnie i bez 

zakłóceń. Nasze ostatnie zdalne sesje nie mogłyby się odbywać tak sprawnie gdyby nie 

współpraca Pana Niedbały z informatykami pracującymi w Urzędzie i bardzo serdecznie 

dziękuję Panom Marcinowi Michałowskiemu, który także dzisiaj jest tutaj z nami i Panu 

Łukaszowi Cieślakowi za przygotowywanie naszych zdalnych spotkań za siłę spokoju która 

także i nam się udziela. Mogę mieć tylko nadzieję że wkrótce powrócimy do stacjonarnego 

trybu obradowania. Jeszcze raz wszystkim serdecznie dziękuję za współpracę w tym roku.  

   Szanowni Państwo Drodzy Mieszkańcy Wąbrzeźna Przed nami Święta Bożego Narodzenia    

z tej okazji w imieniu Radnych Rady Miasta, Panów Burmistrzów i pracowników Urzędu 

wszystkim mieszkańcom naszego miasta życzę aby ten szczególny czas płynął jak najwolniej 

przyniósł nam odpoczynek i chwilę wytchnienia aby był pełen smaków, zapachów ciepła               

i miłości. Niech to będzie czas serdecznych rozmów z najbliższymi i przyjaciółmi, tymi którzy 

zasiądą z nami przy Świątecznym stole ale także,  i z którymi widzieć będziemy się tylko na 



28 

 

ekranach komputerów czy telefonów komórkowych i wirtualnie łamać się opłatkiem. Niech tak 

jak każdego roku zagoszczą w naszych domach pachnące choinki a pod nimi pojawią się 

prezenty, na które przecież dzieci czekają cały rok. Wreszcie niech puste miejsca przy stole 

wypełnią nasze myśli o tych którzy odeszli kiedyś lub w tym jakże złym i okrutnym dla wielu 

rodzin roku. Jak powiedziała Olga Tokarczuk "Jeżeli się do kogoś tęskni to on po prostu jest". 

W Nowy 2021 rok niech napełni nas wiarą w lepsze czasy i pozwoli spełniać marzenia te które 

będziemy realizować wspólnie z najbliższymi lub przyjaciółmi. Proszę Państwa, Drodzy 

mieszkańcy naszego miasta Zdrowych Świąt Bożego Narodzenia i dobrego spokojnego 

Nowego Roku”. 

 

Ad 19 

   Wobec wyczerpania porządku obrad pani Aleksandra Basikowska zamknęła XXIV sesję              

w VIII kadencji Rady Miasta Wąbrzeźno w dniu 16 grudnia 2020 roku. 

 

Protokołował: 

Jarosław Niedbała 

 

                                                                           Przewodnicząca Rady 
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